
Protokół nr 40/18 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 14.02.2018, godz. 9.00-12.00 

 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Adam Jakubowski, stwierdzając na 

podstawie listy obecności wymagane quorum. Nieobecni na posiedzeniu radna Dorota 

Klucha i radny Filip Szyszkowski. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Porządek został przyjęty bez zmian i stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki do protokołu w dniu  9.01.2018 r. 

4. Kontrola umów dzierżaw pod kątem poddania się rygorowi egzekucji wykonania określonych 

zobowiązań, wynikających z umowy, z art. 777 Kpc  za rok 2017. 

5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

6. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

7. Zakończenie posiedzenia .  

      

3. Uwagi i poprawki do protokołu w dniu  9.01.2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji odczytał protokół. 

 Radna Katarzyna Natkańska wniosła uwagę w treści: ,,Radna Katarzyna Natkańska 

zwróciła uwagę na skrupulatne i wnikliwe przygotowanie się członków komisji do tematyki 

poruszanej na komisji. Wnioskuje również o to, aby na tydzień przed planowanym terminem 

komisji, radni otrzymali niezbędne, tematyczne dokumenty”.    

Uwaga została przyjęta przez Komisję. Protokół z uwagą radnej został poddany pod 

głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 4 radnych. 

 

4. Kontrola umów dzierżaw pod kątem poddania się rygorowi egzekucji wykonania 

określonych zobowiązań, wynikających z umowy, z art. 777 Kpc  za rok 2017. 

 

Komisja Rewizyjna rozpoczęła analizę przygotowanych materiałów w postaci umów dzierżaw                             

z rygorem art. 777 Kpc.  

1) Umowa Nr GN.6845/1S/2017/62/2016 zawarta w dniu 28 października 2016 r. na okres 

od 1 czerwca 2017 r. do 31 sierpnia 2017 r. na część terenu dz. Nr 73 o pow. 4 085 m2. 

Umowa została aneksowana 24 kwietnia 2017 r. w par. 3 ust. 2 w treści wydania 

przedmiotu dzierżawy w posiadanie dzierżawcy nastąpi 31 maja 2017 r.  

2) Umowa Nr GN.6845/2S/11/2017 zawarta w dniu 25 kwietnia 2017 r. na okres od 26 

kwietnia 2017r. do 31 maja 2017 r. na część dz. Nr 73 o pow. 8503 m2. 

3) Umowa Nr GN.6845/200/30/2017 zawarta w dniu 30 maja 2017 r. na okres od 1 czerwca 

2017 r. do 31 maja 2020 r. dz. Nr 83/3 o pow. 147 m2. 

4) Umowa Nr GN/6845/14s/31/2017 zawarta w dniu 1 czerwca 2017 r. na okres od 9 czerwca 

2017r. do 8 czerwca 2017 r. na dz. Nr 74/2 o pow. 67,5 m2. 



5) Umowa Nr GN.6845/15s/32/2017 zawarta w dniu 14 czerwca 2017 r. na okres od 14 

czerwca 2017r. do 3 września 2017 r. ma dz. Nr 60/6 o pow. 27 m2. 

6) Umowa Nr GN.6845/16s/33/2017 zawarta w dniu 16 czerwca 2017 na okres od 16 czerwca 

2017r. do 3 września 2017 r. na dz. Nr 60/6 o pow. 28 m2. 

7) Umowa Nr GN.6845/867/34/2017 zawarta w dniu 19 czerwca 2017 r. na okres od 1 grudnia 

2017r. do 30 listopada 2022 r. na cz. dz. Nr 173/12 o pow. 5000 m2. 

8) Umowa Nr GN.6845/912/38/2017 zawarta w dniu 26 czerwca 2017 r. na okres od 1 lipca 

2017 r. do 31 grudnia 2018 r. na cz. dz. Nr 70/13 o pow. 7,80 m2 i Nr 70/18 o pow. 21 m2 

oraz na dz. Nr 70/17 o pow. 7 m2. 

9) Umowa Nr GN.6845/913/39/2017 zawarta w dniu 28 czerwca 2017 r. na okres od 1 lipca 

2017 r. do 31 grudnia 2018 r. na cz. dz. Nr 70/415 o pow. 4,55 m2, nr 70/18 o pow. 21 m2, 

nr 70/17 o pow. 4 m2. 

10) Umowa Nr GN.6845/874/45/2017 zawarta w dniu 20 lipca 2017 r. na okres od 1 sierpnia 

2017 r. do 30 czerwca 2018 r. na dz. Nr 113/2 o pow. 12 m2. 

11) Umowa Nr GN.6845/914/46/2017 zawarta w dniu 20 lipca 2017 r. na okres od 1 sierpnia 

2017 r. do 31 lipca 2018 r. na dz. Nr 324/1 o pow. 368 m2. Umowa została aneksowana w 

dniu 29 listopada 2017 r. i dot. poddania się rygorowi art. 777 Kpc. 

12) Umowa Nr GN.6845/902/48/2017 r. zawarta w dniu 27 lipca 2017 r. na okres od 1 sierpnia 

2017 r. do 31 grudnia 2018 r. na dz. Nr 326/7 o pow. 226m2. 

13) Umowa Nr GN.6845/891/54/2017 zawarta w dniu 27 listopada 2017 r. na okres od                            

1 stycznia 2018r. do 31 grudnia 2018 r. na dz. Nr 591/4 o pow. 15 m2. 

14) Umowa Nr GN.6845/915/55/2017 zawarta w dniu 27 listopada 2017 na okres od 1 grudnia 

2017 r. do 31 grudnia 2018 r. na dz. Nr 230/32 o pow. 12 m2. 

15) Umowa Nr GN.6845/604/58/2017 zawarta w dniu 29 grudnia 2017 r. na okres od 1 stycznia 

2018r. do 30 listopada 2018 r. na dz. Nr. 60/3 o pow. 93,60 m2. 

16) Umowa Nr GN.6845/605/59/2017 r. zawarta w dniu 29 grudnia 2017 r. na okres od                                

1 stycznia 2018r. do 30 listopada 2018 r. na dz. Nr 60/3 o pow. 174 m2. 

17) Umowa Nr GN.6845/613/60/2017 zawarta w dniu 29 grudnia 2017 na okres od 1 stycznia 

2018 r. do 30 września 2018 r. na cz. dz. Nr 430/3 o pow. 250 m2. 

18) Umowa Nr GN.6845/916/61/2017 zawarta w dniu 29 grudnia 2017 na okres od 1 stycznia 

2018 r. do 30 kwietnia 2030 r. na  dz. Nr 256 o pow. 13 i 17 m2. 

19) Umowa Nr GN.6845/883/62/2017 zawarta w dniu 29 grudnia 2017 na okres od 1 stycznia 

2018 r. do 31 grudnia 2018 r. na dz. Nr 395/9. 

20) Umowa Nr GN.6845/634/63/2017 zawarta w dniu 29 grudnia 2017 na okres od 1 stycznia 

2018 r. do 30 listopada 2018 r. na cz. dz. Nr 60/3 o pow. 116,40 m2. 

 

Komisja Rewizyjna zwróciła uwagę, że niektóre umowy są aneksowane, a zgodnie z wnioskiem 

pokontrolnym Komisji Rewizyjnej z dnia 14.04.2015 organ wykonawczy miał zapoznawać 

radę z każdą zmianą w umowie dzierżawy przed podpisaniem aneksu.  

 Radny Węglorz zwrócił uwagę, że nie wszystkich dzierżawców traktuje się jednakowo. 

W niektórych umowach zawiera się art. 777 Kpc a w innych nie. Nie powinno się co niektórych 

traktować uznaniowo.     

 

W posiedzeniu komisji uczestniczyła Zastępca Burmistrza Katarzyna Kutereba-Gnitecka oraz 

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Edyta Konarzewska. 

  Radny Piłat zwrócił uwagę, że w niektórych umowach rygor art. 777 został zastosowany 

do dzierżaw na poprawienie warunków.  Z czego to wynika? 

 Ad vocem Zastępca Burmistrza wyjaśniła, że jeżeli wydzierżawiamy coś na 

poprawienie warunków zabudowy zależy nam, żeby to zostało kupione. Jeśli jest postawione 

ogrodzenie to jest to forma zabudowy, w związku z czym ten rygor ma zastosowanie.  



 Według radnego Węglorza ten rygor powinien być stosowany do wszystkich umów, a 

nie tylko wybiórczo. Radna Natkańska dodała, że skoro Komisja Rewizyjna w protokole z 

kontroli zgłosiła wniosek do Burmistrza, aby umowy dzierżawy, gdzie będą postawione 

obiekty, konstrukcje, budowle, urządzenia itp. zobowiązywały dzierżawcę do dostarczenia 

wydzierżawiającemu aktu notarialnego, zawierającego oświadczenie dzierżawcy o poddaniu 

się egzekucji wprost z tego aktu w trybie art. 777 § 1 pkt. 4 Kodeksu Postępowania Cywilnego, 

co do obowiązku wydania nieruchomości po zakończeniu dzierżawy, to Burmistrz powinien 

ten wniosek stosować bezwzględnie wobec wszystkich. Ponad to radna zapytała, czy były 

podpisywane inne umowy z wyłączeniem poddania się rygorowi art. 777 Kpc w roku 2017? 

Jeśli tak to radna chciałaby wiedzieć ile było takich umów? 

 Zdaniem Zastępcy Burmistrza to pytanie wychodzi poza tematykę dzisiejszej kontroli, 

która dot. umów z rygorem art. 777 Kpc. Takie umowy zostały przygotowane dla komisji. W 

związku z tym, że tak został skonstruowany temat kontroli, to jeżeli Komisja chciałaby dostać 

inne materiały to musiałaby zmienić swój plan pracy i dodać nowy temat kontroli dot. 

wszystkich zawartych umów w roku 2017 z wyłączeniem tych, które były poddane rygorowi 

art. 777 Kpc.  

 Według radnej Natkańskiej zapis tematyki dzisiejszej kontroli dot. wszystkich umów, a 

przedstawiono nam jedynie umowy z 777, jak mamy porównać, czy ten art. jest stosowany 

odpowiednio? Ponad to zostało to pytanie zgłoszone wcześniej Przewodniczącemu Komisji, 

który miał się tym zająć. Zdaniem radnej taka kontrola mija się z celem i nie jest tematycznie 

tym czego oczekiwała Komisja Rewizyjna. Według radnej Pan Przewodniczący zinterpretował 

temat kontroli odmiennie aniżeli oczekiwali tego członkowie Komisji, mimo, że wyraźnie 

określono przy ustalaniu rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej cel dzisiejszej kontroli. * 

 Ad vocem radny Adam Jakubowski powiedział, że podczas przygotowywania planu 

pracy radna mogła zgłosić taką uwagę. Potrzebne materiały zostały przygotowane na dzisiejsze 

posiedzenie. Zastępca Burmistrza dodała, że trzeba czytać zapis literalnie. Nie ma żadnej 

podstawy, aby dostarczyć Komisji materiały, o które prosi radna. Jedyną możliwością jest 

wprowadzenie do planu pracy kolejnej kontroli.  

 Radny Piłat poinformował, że dostarczone materiały są prawidłowe i Komisja nie ma 

do nich zastrzeżeń. Jednakże chodzi o to, czy w sezonie były dzierżawy np. te dwumetrowe, 

które powinny w umowach mieć zapis art. 777 Kpc. i nie zostało to zastosowane. Komisja 

chciałby to sprawdzić pod tym kątem. Czy są w ogóle jakieś kryteria stosowania tego zapisu? 

 Zastępca Burmistrza powiedziała, że zgodnie z art. 30 ustawy o samorządzie gminnym 

Burmistrz gospodaruje mieniem gminnym i to on podpisuje umowy dzierżawy, a poza tym nie 

ma obligatoryjnego przepisu, aby organ wykonawczy musiał stosować rygor art. 777 Kpc. 

Odpowiadając na pytanie radnego Piłata Pani Katarzyna Kutereba-Gnitecka wyjaśniła, że jeśli 

coś nie jest trwale związane z gruntem to nie ma potrzeby stosowania rygoru.      

 Reasumując radny Węglorz powiedział, że na przyszłość trzeba bardziej precyzyjnie 

formułować wszystkie wnioski i pytania.  

 

Po przeanalizowaniu materiałów Komisja Rewizyjna zakończyła kontrolę nie wnosząc 

zastrzeżeń . 
 

5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. (nie zgłoszono) 

6. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  (nie zgłoszono) 

 



7. Zakończenie posiedzenia .  

 

W związku z zakończeniem posiedzenia Przewodniczący zamknął obrady, godz. 12.00. 

   

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska       

 

         Przewodniczący Komisji 

                   

    Adam Jakubowski 

 

 

 

 

 

 

 

• Uwagi radnej Katarzyny Natkańskiej zgłoszone na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 

20.03.2018 r. i przyjęte przez Komisję podczas głosowania. 


